
UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI 
INSTYTUT GOSPODARKI PRZESTRZENNEJ 
I GEOGRAFII SPOŁECZNO-EKONOMICZNEJ 

ul. Cukrowa 8, 71-004 Szczecin PROTOKÓŁ nr 4/2019 
posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki Przestrzennej 

i Geografii Społeczno-Ekonomicznej 
Uniwersytetu Szczecińskiego 

z dnia 14.11.2019 r.

Posiedzenie Rady Naukowej poprowadził Przewodniczący dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US. 
Obecni członkowie Rady zgodnie z listą obecności. Lista w załączeniu do protokołu.
Obecni członkowie Rady Naukowej Instytutu jednomyślnie zatwierdzili porządek obrad.

Posiedzenie przebiegło zgodnie z przedstawionym harmonogramem:
I. Komunikaty
II. Uchwała Rady Naukowej Instytutu w sprawie umorzenia postępowania habilitacyjnego 

dr. Kazimierza Kozicy wszczętego w dniu 17 kwietnia 2019 r. w dziedzinie nauk o Ziemi, 
w dyscyplinie geografia (oświadczenie Habilitanta o dziedzinie nauk społecznych, 
dyscyplinie geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenne z dnia 
06.08.2019 r.) z powodu śmierci Habilitanta.

III. Opinia Rady Naukowej Instytutu w sprawie zatwierdzenia planu rzeczowo-finansowego 
Instytutu na rok 2020 w zakresie działalności naukowej.

IV. Opinia Rady Naukowej Instytutu w sprawie nazwy nowego kierunku studiów oraz powołania 
koordynatora tego kierunku.

V. Zatwierdzenie protokołu nr 3/2019 z posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki 
Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej z dnia 10 października 2019 r.

VI. Sprawy różne.

I. Komunikaty

Przewodniczący Rady dr hab. prof. US Przemysław Pluskota rozpoczął posiedzenie od wręczenia 
nagród JM Rektora. Listy gratulacyjne wręczył wraz z Dyrektor Instytutu Panią prof. dr hab. Grażyną 
Rosą następującym osobom:

1. Nagrodę dla pracowników niebędących nauczycielami akademickimi otrzymała dr Barbara 
Osóch;

2. Nagrodę za całokształt dorobku naukowego otrzymała prof. dr hab. Krystyna Brzozowska;
3. Nagrody organizacyjne otrzymali: prof. dr hab. Grażyna Rosa, dr Elżbieta Szaruga, dr Izabela 

Ostrowska, dr Leszek Gracz, dr Tomasz Norek i dr hab. Maciej Czapiewski.

Przewodniczący Rady dr hab. prof. US Przemysław Pluskota przekazał informację dla wszystkich 
pracowników o obowiązujących w Uniwersytecie Szczecińskim adresach mailowych w domenie 
usz.edu.pl i zobowiązał pracowników do stosowania tejże domeny.

Następna informacja dotyczyła warsztatów szkoleniowych dla wnioskodawców w dniu 19 listopada br. 
ogodz. 9:00, organizowanych przez Dział Nauki i Projektów Naukowych US we współpracy 
z Narodowym Centrum Nauki. Warsztaty odbędą się w sali konferencyjnej Centrum Dydaktyczno - 
Badawczego Nauk Przyrodniczych, ul. Mickiewicza 16a.
Warsztaty skierowane są zarówno do pracowników naukowo-badawczych, jak i do osób, które 
w poszczególnych sekcjach ds. nauki będą zajmowały się projektami naukowymi.
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Pani prof. dr hab. Grażyna Rosa jako Dyrektor Instytutu przekazała informację o odbywających się 
indywidualnych spotkaniach z pracownikami instytutu, na których omawiany jest dorobek naukowy 
pracownika w obliczu najbliższej ewaluacji.

II. Uchwała Rady Naukowej Instytutu w sprawie umorzenia postępowania habilitacyjnego 
dr. Kazimierza Kozicy wszczętego w dniu 17 kwietnia 2019 r. w dziedzinie nauk o Ziemi, 
w dyscyplinie geografia (oświadczenie Habilitanta o dziedzinie nauk społecznych, 
dyscyplinie geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenne z dnia 06.08.2019 
r.) z powodu śmierci Habilitanta.

Przewodniczący Rady dr hab. prof. US Przemysław Pluskota przedstawił Radzie Instytutu przebieg 
wszczętego w dniu 17 kwietnia 2019 r. dr. Kazimierzowi Kozicy przewodu habilitacyjnego:
Rada Wydziału Nauk o Ziemi Uniwersytetu Szczecińskiego w dniu 13 czerwca 2019 r. podjęła uchwałę 
nr 102/2018/2019 w sprawie powołania trzech członków komisji habilitacyjnej, tj. powołania sekretarza 
komisji przeprowadzającej postępowanie habilitacyjne w osobie dr hab. Anny Cedro, członka komisji 
przeprowadzającej postępowanie habilitacyjne w osobie dr. hab. Jana Szeligi oraz recenzenta 
w postępowaniu habilitacyjnym w osobie dr. hab. Radosława Skryckiego.
Rada Wydziału Nauk o Ziemi Uniwersytetu Szczecińskiego w dniu 19 września 2019 r. podjęła uchwałę 
nr 126/2018/2019 w sprawie zmiany członka komisji w postępowaniu habilitacyjnym z osoby dr. hab. 
Jana Szeligi na osobę dr hab. Beaty Konopskiej, prof. UMCS.
Centralna Komisja do Spraw Stopni i Tytułów na posiedzeniu w dniu 10 października 2019 r. powołała 
skład komisji habilitacyjnej, w skład której wchodzą: przewodniczący i trzech członków komisji (w tym 
sekretarz) oraz trzech recenzentów w postępowaniu habilitacyjnym dr. Kazimierza Kozicy w osobach: 
Przewodniczący - prof. Jan Olędzki - Uniwersytet Warszawski, 
Sekretarz - dr hab. Anna Cedro - Uniwersytet Szczeciński,
Członek komisji - dr hab. Beata Skonopska - Uniwersytet Marii Curie-Skłodowskiej,
Członek komisji - dr hab. Waldemar Spallek - Uniwersytet Wrocławski,
Recenzent - prof. Beata Medyńska-Gulij - Uniwersytet im. Adama Mickiewicza,
Recenzent - dr hab. Andrzej Konias - Akademia Pomorska w Słupsku, 
Recenzent - dr hab. Radosław Skrycki - Uniwersytet Szczeciński.
W dniu 29 października 2019 r. sekretarz komisji habilitacyjnej, dr hab. Anna Cedro, otrzymała skrócony 
odpis aktu zgonu nr 0265011/00/AZ/2019/814714 wydany przez Urząd Stanu Cywilnego w Wałbrzychu 
w dniu 23 października 2019 r.
Pan Przewodniczący Rady Naukowej powołał komisję skrutacyjną do przeprowadzenia tajnego 
głosowania w składzie:
Przewodniczący komisji skrutacyjnej: dr hab. Maciej Czapiewski
Członkowie: dr hab., prof. US Adam Stecyk

dr Tomasz Norek
Komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie.
Wyniki tajnego głosowania ws. umorzenia postępowania habilitacyjnego:
Liczba osób uprawnionych do głosowania: 13
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania: 8
Liczba głosów TAK: 8
Liczba głosów NIE: 0
Liczba głosów wstrzymujących się: 0
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Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do oryginału protokołu.

III. Opinia Rady Naukowej Instytutu w sprawie zatwierdzenia planu rzeczowo- 
finansowego Instytutu na rok 2020 w zakresie działalności naukowej.

Przewodniczący Rady udzielił głosu Dyrektor Instytutu prof. dr hab. Grażynie Rosie. Pani Dyrektor 
przedstawiła projekt planu rzeczowo-finansowego na rok 2020 w zakresie działalności naukowej - 
projekt stanowi załącznik do protokołu.
Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia planu.
Wyniki głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania: 30
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania: 23
Liczba głosów TAK: 23
Liczba głosów NIE: 0
Liczba głosów wstrzymujących się: 0

IV. Opinia Rady Naukowej Instytutu w sprawie nazwy nowego kierunku studiów oraz 
powołania koordynatora tego kierunku.

Przewodniczący Rady poinformował Radę, że od zeszłego roku prowadzone są prace zespołu 
przygotowującego nowy kierunek studiów I stopnia i II stopnia, które zostałyby uruchomione w roku 
akademickim 2020/2021. Procedura uruchomienia nowego kierunku studiów jest następująca: Dyrektor 
Instytutu występuje do Rady z wnioskiem o zatwierdzenie nazwy nowego kierunku, następnie z opinią 
Rady należy zwrócić się do Dziekana Wydziału Ekonomii, Finansów i Zarządzania, który prosi o opinię 
Radę Dydaktyczną powołaną przy tym wydziale. Jeżeli opinia będzie pozytywna to dziekan udaje się do 
Prorektora ds. kształcenia o zgodę na powołanie zespołu i podjęcie prac nad nowym kierunkiem.
Przewodniczący Rady udzielił głosu dr hab., prof. US Pawłowi Czaplińskiemu, który w kilku zdaniach 
przedstawił nowy kierunek studiów o nazwie BRANDING I MARKETING TERYTORIALNY. Prof. 
Czapliński powiedział, że proponowana nazwa nowego kierunku wypełnia naszą dyscyplinę, która jest 
wiodącą, ale zasygnalizował, że będziemy współpracować i posiłkować się dyscypliną zarządzanie, 
jako dyscypliną uzupełniającą. Powiedział też, że na Uniwersytecie Szczecińskim nie ma takiego 
kierunku studiów, więc wypełnimy panującą niszę. Kierunek dedykowany byłby dla osób, które zajmują 
się marketingiem terytorialnym (czyli dla osób zajmujących się: brandingiem, marketingiem, budową 
marki lokalnej) w jednostkach samorządu terytorialnego. Prof. Czapliński podkreślał, że nazwa kierunku 
i specjalności mają być atrakcyjne nie tylko dla maturzystów, ale również jeśli chodzi o II stopień dla 
absolwentów licencjatów nie tylko naszego wydziału.
Głos zabrała Pani prof. Rosa zwracając uwagę i podkreślając, że nazwa jest ciążąca do naszej 
dyscypliny i jest na tyle atrakcyjna, że powinna zainteresować przyszłego kandydata.
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie 
zatwierdzenia nazwy kierunku studiów: BRANDING I MARKETING TERYTORIALNY.
Wyniki głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania: 30
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania: 23
Liczba głosów TAK: 23
Liczba głosów NIE: 0
Liczba głosów wstrzymujących się: 0
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Nazwę nowego kierunku rada przyjęła jednomyślnie.
Następnie poddano głosowaniu kandydata na koordynatora nowego kierunku studiów o nazwie
BRANDING I MARKETING TERYTORIALNY, w osobie dr hab. Paweł Czapliński, prof. US.
Wyniki głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania: 30
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania: 23
Liczba głosów TAK: 23
Liczba głosów NIE: 0
Liczba głosów wstrzymujących się: 0

V. Zatwierdzenie protokołu nr 3/2019 z posiedzenia Rady Naukowej Instytutu 
Gospodarki Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej z dnia 10 
października 2019 r.

W związku z brakiem uwag do protokołu nr 3/2019 z dnia 10 października 2019 r., Przewodniczący 
zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu, który w głosowaniu jawnym został przyjęty 
jednogłośnie.

VI. Sprawy różne

Głos zabrał dr Tomasz Norek w sprawie wydatkowania środków finansowych w RID do końca roku 
2019 (dotyczy pracowników byłego Wydziału Zarządzania i Ekonomiki Usług). Ponieważ do 15 
listopada br. należy złożyć sprawozdanie finansowe z wydatkowania tychże środków, a pozostały 
rezerwy, jest prośba o składanie propozycji tematów, które mogą i muszą być sfinansowane do końca 
roku. Ponieważ środki finansowe nie wydane, muszą być bezwzględnie zwrócone do ministerstwa 
i przeniesione na ostatni rok projektu. Ogólna dyskusja potoczyła się w kierunku za co można zapłacić, 
np. wnieść opłatę konferencyjną, która odbędzie się w 2020 roku, ale nie należy kupować biletów na 
wyjazd w przyszłym roku, dlatego że pomimo tego, iż koszt został poniesiony, zaksięgowany zostanie 
po odbyciu podróży.

Następnie głos zabrała Pani Dyrektor informując o sprawach wydawniczych - instytut otrzymał 40 
arkuszy wydawniczych na rok 2020. Będą one przydzielane biorąc pod uwagę parametryzację. 
W kontekście tego, że inne instytuty również otrzymały po 40 arkuszy, Pani Dyrektor stwierdziła, że nie 
ma sensu się odwoływać.

Przewodniczący Rady dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US przypomniał, że następne posiedzenie 
Rady odbędzie się 12 grudnia br.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła:
Krystyna Janczak
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